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Summary:

The present study aims to clarify the nature of th&tionship between dyslexia and
phonological awareness among students dyslexiasokadh fourth and fifth grade elementary , where
the study was conducted on a sample of 30 indilsdai both sexes dyslexics were selected in a
manner compatible with the diagnostic criteria developmental dysplasia reading . Been applied to
test the ability of the phonological dyslexic stotein the context of an exploratory study . Has
resulted in the statistical treatment of the resfdt the presence of correlation between dyslarih
phonological awareness . Study concluded that gigsle closely linked to the level of phonological
awareness .

Résumé :

La présente étude vise a clarifier la nature deelation entre la dyslexie et la conscience
phonologique chez les éleves dyslexiques scolagisagieme et cinquiéme primaire de qualité , ou I
étude a été menée sur un échantillon de 30 indivilis deux dyslexiques sexes ont été choisis d'une
maniére compatible avec les critéres de diagngstic le développement lecture de dysplasie . Eté
appliguée pour tester la capacité des éleves dgsiex phonologiques dans le cadre d'une étude
exploratoire . S'est traduite par le traitemenistique des résultats de la présence de corrélatitre
la dyslexie et la conscience phonologique . Etudmmclu que la dyslexie est étroitement liée au
niveau de la conscience phonologique
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